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Vasvár Város Képviselő-testülete 

 

 

 

 

 

 

 

J e g y z ő k ö n y v 

 

 

Vasvár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2015. január 

29-én megtartott üléséről. 

 

 

Rendelet:  

1. A városi képviselők, bizottsági elnökök és bizottsági 
tagok tiszteletdíjának megállapításáról 

 

Határozatok: 

1. VASIVÍZ ZRt Vasvár város ívóvízszolgáltatásának, 

szennyvízelvezető- és tisztító rendszerének helyzetéről 

szóló tájékoztatójának elfogadása 

2. Vasi Hegyhát Önkormányzati Társulás működéséről szóló 

megállapodás módosításának elfogadása 

3. Szentmihályfalvi u. 8. földszintjén található 

üzlethelyiség (Papírbolt) bérleti szerződésének 

meghosszabbítása 

4. Alkotmány u. 8. II/1. szám alatti önkormányzati lakás 
költségalapon történő bérbeadása Herczeg Andreának 

5. Alkotmány u. 13. fsz. 3. szám alatti költségalapú lakás 
bérleti szerződésének megszüntetése, pályáztatása 

6. „Csapadékvíz-elvezetés vízjogi létesítési engedélyezési 
terv készítése” projekt lebonyolító szervezetének 

kiválasztására ajánlatkérés 

7. Geotermikus projekt műszaki ellenőrének kiválasztása 
8. Geotermikus projekt kivitelezőjének kiválasztása 
9. Vérmező u. 9.fsz. 4. szám alatti önkormányzati lakás 

bérleti szerződésének megszüntetése 

10. Szociális lakás bérbeadása (Zárt ülés keretében 

tárgyalva, külön jegyzőkönyvben rögzítve.) 

11. Szociális lakás bérbeadása (Zárt ülés keretében 

tárgyalva, külön jegyzőkönyvben rögzítve.) 

12. – 13. – 14. Kitüntetési javaslatok (megyei) – (Zárt 

ülés keretében tárgyalva, külön jegyzőkönyvben 

rögzítve.) 

15. Önkormányzati utak síkosság elleni védekezési munkáiról 

    szóló szerződés módosítása 

16. Roma Nemzetiségi Önkormányzattal együttműködési megál- 

    lapodás kötése 
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Vasvár Város Képviselő-testülete 

 

 

 

 

 

J e g y z ő k ö n y v 

 

 

Készült Vasvár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2015. 

január 29-én megtartott üléséről. 

 

Az ülés helye: Városháza nagyterme 

 

Jelen voltak: Tóth Balázs polgármester, Sejber Mihály al- 

   polgármester, Dr. Fabók Tibor, Unger József, 

   Dr. Pataky Pál, Galambos István és Gergye  

               Rezső képviselők /7 fő/ 

 

Tanácskozási joggal jelen voltak: 

               Dr. Ódor Ildikó jegyző, 

         Pálláné Dr. Lakics Erika aljegyző, 

   Maszlavér László a VASIVÍZ ZRt. Körmendi  

       Szennyvíz-szolgáltatási Üzemmérnökségének  

   vezetője.  

 

Tóth Balázs polgármester köszöntötte a megjelenteket. 

Megállapította, hogy a képviselő-testület határozatképes, az 

ülést megnyitotta. Javasolta a meghívóban szereplő napirend 

kiegészítését az alábbi témákkal: 

- Előterjesztés a vasvári önkormányzati utak szükség szerinti 

síkosság elleni védekezési munkáiról szóló szerződés 

módosításához 

Előadó: Dr. ÓDOR ILDIKÓ jegyző 

- Vasvár Város Önkormányzata és a Roma Nemzetiségi Önkormányzat 

Vasvár együttműködési megállapodása 

Előadó: TÓTH BALÁZS polgármester 

 

 

Képviselő-testület a kiegészített napirenddel 7 igen szavazattal 

– ellenszavazat és tartózkodás nélkül -  egyhangúlag 

egyetértett, s az alábbi sorrend szerint jóváhagyta azt: 

 

I. Tájékoztató Vasvár város ívóvíz szolgáltatásának, valamint 

szennyvízelvezető- és tisztító rendszerének helyzetéről 

Előadó: Dr. KOHUTH VIKTOR VASIVÍZ ZRt. vezérigazgatója 

 

II. Vasvár Város Önkormányzata Képviselő-testületének ../2015.(…) 
rendelet-tervezete a városi képviselők, bizottsági elnökök és 

bizottsági tagok tiszteletdíjának megállapításáról 

Előadó: Dr. ÓDOR ILDIKÓ jegyző 
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III. FOLYÓ ÜGYEK: 
    

1) Vasi Hegyhát Önkormányzati Társulás működéséről szóló 

megállapodás módosítása 

Előadó: Dr. ÓDOR ILDIKÓ jegyző 

 

2) Előterjesztés a Vasvár, Szentmihályfalvi u. 8. földszint 

(vasvári 1210/8/A/36. hrsz-ú) alatti üzlet bérleti szerződésének 

módosítására 

Előadó: Dr. ÓDOR ILDIKÓ jegyző 

 

3) Előterjesztés a Vasvár, Alkotmány u.8.II/1. szám alatti 

önkormányzati lakás költségalapon történő bérbeadására 

Előadó: Dr. ÓDOR ILDIKÓ jegyző 

 

4) Előterjesztés a Vasvár, Alkotmány u.13.fsz.3.szám alatti 

önkormányzati lakás bérleti szerződésének megszüntetésére 

Előadó: Dr. ÓDOR ILDIKÓ jegyző 

 

5) Előterjesztés „Vasvár városban csapadékvíz-elvezetés vízjogi 

létesítési engedélyezi terv készítése” megnevezésű szolgáltatást 

nyújtó kiválasztásához kapcsolódó közbeszerzési feladatot ellátó 

szervezet kiválasztására 

Előadó: TÓTH BALÁZS polgármester 

 

6) Előterjesztés a „Geotermikus energiahasznosítás korszerűsítése 
és bővítése Vasváron. Kódszám: KEOP-4.10.0/B/12-2013-0032.” 

pályázat keretében megvalósuló beruházás műszaki ellenőrének 

kiválasztására 

Előadó: Dr. ÓDOR ILDIKÓ jegyző 

 

7) Előterjesztés a „Geotermikus energiahasznosítás korszerűsítése 
és bővítése Vasváron. Kódszám: KEOP-4.10.0/B/12-2013-0032.” 

pályázat keretében megvalósuló beruházás kivitelezőjének 

kiválasztására 

Előadó: Dr. ÓDOR ILDIKÓ jegyző 

 

8) Előterjesztés a Vasvár, Vérmező u. 9. fsz.4. szám alatti, 

szociális jellegű önkormányzati lakás bérleti szerződésének 

megszüntetésére 

Előadó: Dr. ÓDOR ILDIKÓ jegyző 

 

9) Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakások (Vasvár, 
Németh A.u.3.fsz.3., Vasvár, Vérmező u. 9. fsz.4. szám) 

szociális jelleggel történő bérbeadására (zárt ülés) 

Előadó: Dr. ÓDOR ILDIKÓ jegyző 

 

10) Előterjesztés Vas Megye Önkormányzata által 

alapított kitüntetések adományozásához (zárt ülés) 

Előadó: TÓTH BALÁZS polgármester 
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11) Tájékoztató az Integrált Településfejlesztési 

Stratégiáról 

Előadó: TÓTH BALÁZS polgármester 

 

12) Előterjesztés a vasvári önkormányzati utak 

szükség szerinti síkosság elleni védekezési munkáiról szóló 

szerződés módosításához 

Előadó: Dr. ÓDOR ILDIKÓ jegyző 

 

13) Vasvár Város Önkormányzata és a Roma Nemzetiségi 

Önkormányzat Vasvár együttműködési megállapodása 

Előadó: TÓTH BALÁZS polgármester 

 

 

 

NAPIREND ELŐTT: 

Beszámoló a képviselő-testület lejárt határidejű határozatainak 

végrehajtásáról, a legutóbbi képviselő-testületi ülés óta 

történt fontosabb intézkedésekről, eseményekről, valamint az 

átruházott hatáskörben hozott döntésekről 

 

Dr. Fabók Tibor képviselő megkérdezte, hogy a tankerületi 

vezetőkkel történt egyeztetetésen miről volt szó. 

 

Tóth Balázs polgármester: Az egyeztetésen elhangzott, hogy a 

megfelelő szakágazati minisztériumok fenntartásába fognak 

kerülni a szakképző intézmények. Továbbá szó volt arról is, hogy 

a megyei tankerületen belül lesz pénz felújításra, amiből jó 

lenne a helyi általános iskola beázását is megszüntetni.  

 

Sejber Mihály alpolgármester tájékoztatta a képviselő-

testületet, hogy megalakult a Helyi Értéktár Bizottság, melynek 

félévi beszámolási kötelezettsége van. Eddig kettő ülése volt. 

Az első ülésen megtörtént a pályázat összeállítása a Rétes 

Fesztivál, a Nagy Gáspár szavalóverseny és a Mária búcsú 

támogatására. Második ülésén a bizottság felhívást állított 

össze az értéktár bővítésére, ötletek begyűjtésére. 

 

 

 

I. napirendi pont: 

Tájékoztató Vasvár város ívóvíz szolgáltatásának, valamint 

szennyvízelvezető- és tisztító rendszerének helyzetéről 

 

Galambos István tanácsnok elmondta, hogy a Pénzügyi, 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság megtárgyalta a 

tájékoztatót és elfogadásra ajánlja a képviselő-testületnek. 

Hozzátette, a cég szakmai vezetői részéről részletes 

kiegészítést kaptak az írásos anyaghoz. Megkérdezte Maszlavér 
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úrtól, hogy az egyes számú szennyvíz átemelő gépészeti elemeinek 

– amelyek esőzéskor, áradáskor mindig vízben vannak – nem árt-e 

a víz. 

 

Maszlavér László üzemmérnökség vezető válaszolt: Teljesen zárt 

a rendszer, ezért annak nem árt, ha víz alatt van. A 

rekultivációját kellene tervbe venni valamikor.  

 

Tóth Balázs polgármester elsőként megfontolásra ajánlotta a 

VASIVÍZ Zrt-nek a folyékony hulladékszállítás szolgáltatás 

bevezetését, mivel ez minden önkormányzatot érint, és nagyon 

nehéz rá vállalkozót találni. Elhangzott a pénzügyi bizottsági 

ülésen, hogy a Szentmihályfalvi utcában, Győrvári utcában a 74-

es főút nyomvonalán a közeljövőben szennyvízcsatorna 

rekonstrukció lesz. Közlekedési akadályok várhatók, erre fel 

kell készülni. Tájékoztatta a képviselő-testületet, hogy a 

Közútkezelő Kht. megkereste az önkormányzatot, hogy a Vasivíz 

Zrt bevonásával folytassanak egyeztető tárgyalást, mivel a 

Derkovits Gyula utcát szeretnék leaszfaltozni. Ehhez a 

csatornákat szintre kell emelni. A Zrt álláspontja az, hogy a 

használati díjból képződött beruházási keret (m3-enként 56,-Ft) 

terhére tud ebben a munkában részt venni.   

 

Maszlavér László üzemmérnökség vezető elmondta, hogy a 

Szentmihályfalvi utcai szennyvízcsatorna hálózat rekonstrukció 

bekerült a Zrt fejlesztési tervébe ütemezett kivitelezéssel. 

Emellett más fejlesztéseket, rekonstrukciókat is kénytelenek 

elvégezni. Ebből a legfontosabb idei évben a Vasvár I. számú 

átemelőhöz egy gépi tisztítású rács beépítése. A lakosság 

csatornahasználati szokásai ugyanis jelentősen megváltoztak, 

rengeteg az uszadékanyag a szennnyvízben, ami dugulást okoz és 

nehezíti a munkavégzést. A műszaki megoldás megkeresését 

követően tájékoztatják az önkormányzatot, hogy ez milyen 

formában és milyen összegből valósítható meg. Elmondta, hogy az 

56,-Ft/m3 használati díj éves szinten 7 – 7,1 mFt-ot tesz ki 

Vasvár város vonatkozásában, ami el van különítve a Zrt-nél és 

csak a vasvári rendszerre fordítható.  

Elmondta, hogy az új szennyvízcsatorna hálózaton 786 új rákötött 

fogyasztó van, vagyis 786-an kötöttek szerződést a 

szolgáltatásra a Zrt-vel a tájékoztató elkészültének napjáig. 

Utánanézett, azóta egy szerződéskötés volt. 

 

Tóth Balázs polgármester a pályázatban vállalt rákötési 

arányszám teljesítése miatt is fontosnak tartotta felhívni a 

lakosság figyelmét arra, hogy az önkormányzat a VASIVÍZ Zrt-vel 

közösen elkezdte ellenőrizni az új szennyvízcsatorna hálózatra 

való rákötéseket. Azoknak, akik nem kötnek rá a rendszerre, az 

önkormányzat ki fogja számlázni a talajterhelési díjat, ami 

lényegesen meghaladja a csatornaszolgáltatási díjat, annak 

többszöröse.  
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Maszlavér László üzemmérnökség vezető közölte, hogy a 

talajterhelési díj legalacsonyabb összege Vas megyében 1800,-

Ft/m3. Ezt kell alapul venni. A csatornaszolgáltatási díj 

Vasváron jelenleg bruttó 386-Ft/m3.  

Elmondta, hogy az ellenőrzésekhez a műszaki segítséget megadják 

az önkormányzatnak, és Jegyző asszonnyal történt egyeztetés 

alapján kb. 2 hét múlva meg is tudják kezdeni a munkát. Továbbá 

meg fogják küldeni az önkormányzatnak a csatornahasználati 

illemkódexet, ami rögzíti, hogy milyen tárgyakat nem szabad a 

csatornarendszerbe dobni.  

 

Tóth Balázs polgármester szükségesnek tartotta arra is felhívni 

a lakosság figyelmét, hogy a nem megfelelő szennyvízcsatorna 

használat rongálja az átemelőket. A házi szennyvízátemelők 

esetében beazonosítható az ingatlan, ahonnan a nem odavaló tárgy 

belekerült.  

 

Dr. Fabók Tibor képviselő megkérdezte, hogy ki fizeti az átemelők 

tisztításának költségeit.  

 

Maszlavér László üzemmérnökség vezető elmondta, hogy a házi 

átemelők esetében tudják beazonosítani azt az ingatlant, ahonnan 

a nem odavaló tárgy érkezett. Ebben az esetben van lehetőség a 

kiszállás, mosatás, javítás költségeit átterhelni a lakóra. Ez 

kb. 60 eFt. Eddig Vasváron még erre nem került sor.  

 

Dr. Fabók Tibor képviselő véleménye szerint a lakosság 

tájékoztatását követően a költségek átterhelését meg kell 

kezdeni. 

 

Maszlavér László üzemmérnökség vezető kérdésre válaszolva 

elmondta, hogy Vasváron 78 házi átemelő van.  

 

Dr. Fabók Tibor képviselő megkérdezte, hogy a Szentmihályfalvi 

utcai szennyvízcsatorna rekonstrukció mire várható. 

 

Maszlavér László üzemmérnökség vezető válaszolt: Anyagi 

lehetőségek függvénye egyrészt. Amennyiben azonban olyan jellegű 

meghibásodás történik, ami a biztonságos üzemelést, a közlekedés 

biztonságát akadályozza, akkor azonnali beavatkozás szükséges. 

Ez a Csokonai utcai kereszteződésnél várható, álláspontjuk 

szerint maximum egy éven belül, ahol nagyon kritikus a 

csatornahálózat.  Elmondta, hogy a Szentmihályfalvi-Győrvári 

utcai szennyvízcsatorna rekonstrukció 2015. évi kezdő időponttal 

került betervezésre 15 éves csatornafejlesztési tervükbe. Ennek 

nagyon nagy az anyagi ráfordítási igénye. A teljes szakasz 

rekonstrukciója 90 mFt. Ez egy irányszám, a hossz (1486 m) és a 

technológia (részben bélelés, részben feltárás) alapján került 

megállapításra.  
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Dr. Fabók Tibor képviselő megkérdezte, hogy van-e még a városban 

hasonló, javításra szoruló szennyvízcsatorna. 

 

Maszlavér László üzemmérnökség vezető válaszolt: Ami a 

későbbiekben problémát okozhat, az első hálózatépítés során 

épült (36-38 éves) Alkotmány utcai csatornaszakasz.  

 

Dr. Pataky Pál tanácsnok annak a véleményének adott hangot, hogy 

azokat az embereket, akiknek lehetőségük van, de mégsem kötnek 

rá az új szennyvízcsatorna hálózatra (28 %), fel kell szólítani. 

Megkérdezte, hogy ezek az adatok hozzáférhetők-e? 

 

Maszlavér László üzemmérnökség vezető tájékoztatta a 

jelenlévőket: A 2013-ban üzembe helyezett csatornaszakaszokon, 

az önkormányzattal közösen elvégzett ellenőrzést követően, a 

szennyvízhálózatot nem használó fogyasztókat írásos levélben 

tájékoztatta a Zrt, amennyiben nem veszik igénybe a 

szolgáltatást, akkor az önkormányzat által talajterhelési díjjal 

sújthatók.  

Ezek az adatok náluk nyilván vannak tartva, amit minden év 

február végéig az önkormányzatnak megküldenek a talajterhelési 

díj kivetéséhez.  

Rámutatott, az önkormányzatoknál az a gyakorlat, hogy a 

talajterhelési díjat olyan feltétellel vetik ki, amennyiben 

meghatározott időn belül a fogyasztó ráköt a hálózatra, akkor az 

önkormányzat annak megfizetésétől eltekint. Ez egy ösztönző 

lehet. 

 

Dr. Ódor Ildikó jegyző véleménye szerint az ellenőrzés 

befejezését követően kellene elkezdeni a talajterhelési díj 

kivetését. 

 

Tóth Balázs polgármester több kérdés, hozzászólás nem lévén a 

tájékoztatót elfogadásra ajánlotta. 

 

Képviselő-testület a tájékoztatót 7 igen szavazattal – 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül, egyhangúlag elfogadta, majd 

meghozta az alábbi határozatot: 

 

1/2015.(I.29.) számú képviselő-testületi határozat: 

Vasvár Város Önkormányzata Képviselő-testülete a VASIVÍZ ZRt 

tájékoztatóját Vasvár város ívóvízszolgáltatásának, 

szennyvízelvezető- és tisztító rendszerének helyzetéről, mely a 

jegyzőkönyv 1. számú mellékletét képezi, elfogadja. 

 

Felelős: TÓTH BALÁZS polgármester 

Határidő: azonnal 
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II. napirendi pont: 

Vasvár Város Önkormányzata Képviselő-testületének ../2015.(…) 

rendelet-tervezete a városi képviselők, bizottsági elnökök és 

bizottsági tagok tiszteletdíjának megállapításáról 

 

Dr. Ódor Ildikó jegyző elmondta, hogy az elmúlt évben új 

jogszabály (Mötv) hatálya alá került a választásokat követően az 

önkormányzati képviselők tiszteletdíjának szabályozása. Ez a 

szabályozás az előzőnél, ami hatályon kívül helyezésre került, 

szűkebb körű, nincs felső korlát, annyi kitételt tesz, hogy az 

önkormányzat működőképességét nem veszélyeztetheti. Hosszabb 

ideje, nyolcadik éve, hogy nem változtak az önkormányzati 

képviselők vonatkozásában a tiszteletdíjak. Ezért úgy éreztük 

itt az ideje annak, hogy egy tisztességesebb tiszteletdíj 

rendezés kerüljön megállapításra. Ennek megfelelően készült el 

a javaslat. A jogalkotási törvény értelmében a 

hatásvizsgálatokat, számításokat elvégeztük. Ez alapján az 

önkormányzat teherbíró képességéhez viszonyítva ez a 

tiszteletdíj elfogadható. A jelenlegi tiszteletdíj rendeletbe be 

van építve egy %-os küszöb arra az esetre, ha valaki nem vesz 

részt több alkalommal az üléseken. Figyelembe véve a korábbi 

önkormányzati ciklusok tapasztalatait, megítélése szerint ezzel 

nem kell foglalkozni. A képviselő-testület mindig határozott 

volt, a bizottság határozatképtelensége esetén pedig nincs gond, 

mert a bizottság csak átruházott hatáskörben dönt, máskor 

véleményt nyilvánít.  

 

Galambos István tanácsnok elmondta, hogy a Pénzügyi, 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság ülésén többféle 

álláspontot képviseltek a bizottsági tagok. Olyan vélemények 

hangzottak el, hogy a végzett munkát rendesen meg kell fizetni, 

a jelentős mértékű emeléssel nagyobb mérvű munkára lehet 

bíztatni a képviselőket. Emellett volt, aki egy mértékletesebb 

(15 %-os) emelést látott elfogadhatónak, és volt, aki egyáltalán 

nem javasolt emelést. A rendelet-tervezetet 2 fő támogatta, 2 

nem, 1 fő pedig tartózkodott, így javaslat nem született.  

 

Tóth Balázs polgármester véleménye szerint a döntésnél nem a 

lakossági véleményeket, hanem azt kellene elsődleges 

szempontként figyelembe venni, hogy a város életét irányító, 

vezetésében résztvevő, felelősséggel járó pozícióról van szó. 

Meggyőződése, hogy egy képviselő nemcsak a képviselő-testületi 

és bizottsági üléseken képviselő, hanem minden nap az 

életvitelével, a rendezvényeken való részvételével, és 

mindennemű tevékenységével az. A pozíció rangját is jelzi a 

rendelet-tervezetben szereplő összeg, amit nem érzett kirívónak. 

Információi szerint Csepregen és Répcelakon is 50 eFt az alapdíj. 

Mértékét nem érzi túlzónak. Nem értett egyet a több részletben 

történő emeléssel. Véleménye szerint jó szívvel támogathatná a 

képviselő-testület minden tagja az előterjesztést, amit a maga 

részéről felvállal és támogat.  
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Dr. Pataky Pál tanácsnok rámutatott: A polgármester, 

alpolgármester díjazását jogszabály határozza meg. Jó lett 

volna, ha a törvényhozók ezt a felelősséget – képviselők 

tiszteletdíjának megállapítása – is leveszik a képviselők 

válláról. Mivel azonban nem így történt, kénytelen a képviselő-

testület dönteni. Véleménye szerint a választópolgárok eltérő 

véleménnyel lesznek az emelésről. Úgy vélekedett, hogy az elmúlt 

években keményen dolgoztak, ezért senki nem vetheti a szemükre, 

hogy méltánytalanul kapnak tiszteletdíj emelést. Egyetértett 

azzal, hogy a képviselői tevékenység nemcsak az üléseken töltött 

néhány órából áll. Sokszor nagyon komoly, felelősségteljes 

kérdésben is dönteniük kell, ezért sokan nem vállalják ezt a 

munkát. Ezt az is bizonyítja, hogy az előző önkormányzati 

ciklusokhoz képest lényegesen kevesebben indultak 2014-ben a 

képviselői helyekért. Lecsökkent a népszerűsége ennek a 

munkának. Ha nem lesz anyagi megbecsültsége, akkor megítélése 

szerint a jövőben még kevesebben mérettetik meg magukat a 

választásokon. Az előterjesztéssel egyetértett, nem tartotta 

túlzónak, egyszer kell körbejárni a kérdést, után többet nem 

kell vele foglalkozni. 

 

Unger József képviselő csatlakozott az előtte szólók 

véleményéhez. Hangsúlyozta, értéke van ennek a munkának, nem 

lehet olyan mértékű tiszteletdíjat megállapítani érte, ami 

majdnem önkéntessé teszi. Támogatta a tiszteletdíj emelést, 

melynek nagysága nem a képviselő-testület mértékletességének 

hiányából adódik, hanem abból, hogy 8 éve nem volt emelés. 

Dolgozzon úgy, tegyen le annyit az asztalra a képviselő-

testület, ne mondhassák, hogy nem érdemlik meg. 

 

Dr. Fabók Tibor képviselő nem támogatta a tiszteletdíj emelést, 

mert véleménye szerint összegét tekintve „van akinek még ez a 

pénz is sok”. Szerencsésebbnek tartotta volna, ha a választások 

előtt, „a jövőnek” döntenek ebben a kérdésben.  

 

Gergye Rezső képviselő véleménye szerint a magyar 

önkormányzatiság egyik rákfenéje, hogy lehetővé vált 

tiszteletdíjat megállapítani képviselőknek a legkisebbtől a 

legnagyobb településig. Ugyanakkor azzal is egyetértett, hogy 

ezt a képviselői munkát nem lehet megfizetni pénzzel.  Nincs az 

ellen, hogy közösségi tevékenység anyagilag el legyen ismerve, 

de álláspontja 1990-től változatlan. Ezért közölte, nem mond 

nemet, de támogatni sem tudja az előterjesztést, tartózkodik.  

 

Galambos István tanácsnok közölte, hogy ő egy mértékletes, 15 %-

os emelést javasol.  

 

Sejber Mihály alpolgármester nem látta soknak az 

előterjesztésben szereplő összeget azért sem, mert más, hasonló 

nagyságú városokban is ennyi tiszteletdíjat kapnak a képviselők. 
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Megítélése szerint, ha lenne rá jogszabály, az is körülbelül 

ilyen szinten húzná meg a határt. A 15 %-os emelést kevésnek 

ítélte.  

 

Tóth Balázs polgármester felhívta a figyelmet, mindenki, aki 

soknak érzi ezt az összeget, megvan a lehetősége arra, hogy 

felajánlja jótékony célra. 

Több kérdés, hozzászólás nem lévén először szavazásra tette fel 

Galambos István tanácsnok 15 %-os tiszteletdíj emelési 

javaslatát.  

 

Képviselő-testület 1 tagja támogatta, 3 tagja nem támogatta a 

javaslatot, 3 tagja pedig tartózkodott a szavazástól. A javaslat 

nem kapta meg a minősített többséget. 

 

Tóth Balázs polgármester szavazásra tette fel ezután az 

előterjesztésben található rendelet-tervezetet. 

 

Képviselő-testület a rendelet-tervezettel 4 igen szavazattal, 1 

ellenszavazattal és 2 tartózkodással egyetértett, majd 

megalkotta a következő rendeletet: 

 

VASVÁR VÁROS ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

1/2015.(I.30.) 

önkormányzati rendelete 

 

a városi képviselők, bizottsági elnökök és bizottsági tagok 

tiszteletdíjának megállapításáról 

 

Az elfogadott rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva. 

 

 

 

III. napirendi pont: 
FOLYÓ ÜGYEK: 

 

1./ Vasi Hegyhát Önkormányzati Társulás működéséről szóló 

megállapodás módosítása 

 

Dr. Ódor Ildikó jegyző elmondta, hogy a társulásban a tagokat 

megillető szavazatszámok, szavazati arányok, valamint a 

pótbefizetések is a lakosságszámhoz igazodnak. Ezért szükséges 

a társuláshoz tartozó 23 település lakosságszámának 

megállapítása és elfogadása minden év elején. 

 

Tóth Balázs polgármester kérdés, hozzászólás nem lévén 

szavazásra tette fel a megállapodás módosítását. 

 



11 

 

Képviselő-testület a megállapodás módosításával 7 igen 

szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül -  egyhangúlag 

egyetértett, majd meghozta a következő határozatot: 

 

2/2015.(I.29.) számú képviselő-testületi határozat: 

Vasvár Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Vasi Hegyhát 

Önkormányzati Társulás működéséről szóló megállapodás 

módosítását a jegyzőkönyv 2. számú mellékletét képező 

tartalommal elfogadja.  

 

Felelős: TÓTH BALÁZS polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

 

2./ Előterjesztés a Vasvár, Szentmihályfalvi u. 8. földszint 

(vasvári 1210/8/A/36. hrsz-ú) alatti üzlet bérleti szerződésének 

módosítására 

 

Dr. Ódor Ildikó jegyző kiemelte, a bérlő rendesen fizet, 

indítványozta a határozati javaslat támogatását. 

 

Galambos István tanácsnok közölte, hogy a Pénzügyi, 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 5 évvel javasolja 

meghosszabbítani a Kft bérleti szerződését. 

 

Tóth Balázs polgármester kérdés, hozzászólás nem lévén 

szavazásra tette fel a bizottság javaslatát. 

 

Képviselő-testület a bizottsági javaslattal 7 igen szavazattal 

– ellenszavazat és tartózkodás nélkül -  egyhangúlag 

egyetértett, majd meghozta a következő határozatot: 

 

3/2015.(I.29.) számú képviselő-testületi határozat: 

Vasvár Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 7/2012.(IV.01.) 

önkormányzati rendelet 28. §-a alapján az Eminent Hungary 

Kereskedelmi és szolgáltató Kft. (székhely: 9900 Körmend, Dózsa 

Gy. u. 14.; Képviselő: Kovács Attila ügyvezető) Vasvár, 

Szentmihályfalvi u. 8. szám alatti, (vasvári 1280/8/A/36 hrsz-

ú) helyiségcsoportra fennálló bérleti szerződését 2015. február 

1. napjától 2020. január 31. napjáig, 5 év időtartamra 

meghosszabbítja a bérleti szerződésben foglalt egyéb feltételek 

változatlanul hagyása mellett. 

A helyiségcsoport bérleti díja: 143.051,- Ft/hó + 27% Áfa 

(38.624,- Ft), összesen 181.675,- Ft/hó. A bérleti díj mértéke 

az előző évi fogyasztói árindex emelés %-os mértékével emelkedik 

minden év február 1-től.  

A bérleti szerződés egyéb feltételeire a Ptk. és a lakások és 

helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre vonatkozó 

egyes szabályokról szóló, módosított 1993. évi LXXVIII. törvény, 

és a lakások és helyiségek bérletére vonatkozó egyes 
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szabályokról szóló 7/2012.(IV.01.) önkormányzati rendelet 

rendelkezései az irányadók. 

A meghosszabbított bérleti jog miatt a bérleti szerződést 

módosítani kell. 

 

Felelős: Tóth Balázs polgármester 

Határidő: szerződés módosítására 2015. február 5.  

 

 

 

3./ Előterjesztés a Vasvár, Alkotmány u.8.II/1. szám alatti 

önkormányzati lakás költségalapon történő bérbeadására 

 

Dr. Pataky Pál tanácsnok elmondta, hogy a Humán Erőforrás 

Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy a lakást első 

helyen Herczeg Andrea Vasvár, Petőfi S. u. 30. szám alatti 

lakosnak adja bérbe egy évre. Amennyiben ő nem fogadja el a 

lakást, úgy második helyen Palatin Zoltán 9823. Pácsony, Kossuth 

L.u.65. szám alatti lakosnak utalják ki a lakást szintén 

határozott időre, egy évre.  

 

Tóth Balázs polgármester kérdés, hozzászólás nem lévén 

szavazásra tette fel a bizottság javaslatát. 

 

Képviselő-testület a bizottsági javaslattal 7 igen szavazattal 

– ellenszavazat és tartózkodás nélkül -  egyhangúlag 

egyetértett, majd meghozta a következő határozatot: 

 

4/2015.(I.29.) számú képviselő-testületi határozat: 

Vasvár Város Önkormányzata Képviselő-testület a lakások és 

helyiségek bérletére vonatkozó egyes szabályokról szóló 

7/2012.(IV.01.) önkormányzati rendelet 8. §-ának rendelkezései 

alapján a Vasvár, Alkotmány u. 8. II/1. szám alatti, 380/A/19 

hrsz-ú, 1+két félszoba, összkomfortos, 60 m2 alapterületű, 

önkormányzati tulajdonban lévő – nem pályázati támogatással 

épült - költségalapú bérlakást  

 

HERCZEG ANDREA  

9800. Vasvár, Petőfi S.u.30. szám  

 

alatti lakosnak határozott időre, egy évre bérbe adja. 

 

Amennyiben Herczeg Andrea nem fogadja el a lakást, úgy a 

képviselő-testület Palatin Zoltán 9823. Pácsony, Kossuth L.u.65. 

szám alatti lakosnak adja bérbe a lakást szintén határozott 

időre, egy évre.  

 

A lakás jelenlegi bérleti díja: 442,-Ft/m2/hó ( 26.520,-Ft/hó ). 

A bérleti szerződés megkötésekor fizetendő óvadék összege: 

106.080,-Ft. Az előzőekben hivatkozott önkormányzati rendelet 
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24. § (4) bek. értelmében a lakbérek mértékét a képviselő-

testület évente felülvizsgálja és megváltoztathatja. 

   

A bérbeadó megkeresi polgármestert, hogy nevezett személlyel a 

bérleti szerződést 15 napon belül kösse meg. 

 

Felelős: Tóth Balázs polgármester             

Határidő: 2015. február 1. 

                
 

 

4./ Előterjesztés a Vasvár, Alkotmány u.13.fsz.3.szám alatti 

önkormányzati lakás bérleti szerződésének megszüntetésére 

 

Dr. Pataky Pál tanácsnok elmondta, a Humán Erőforrás Bizottság 

javasolja a képviselő-testületnek, hogy a lakásbérleti szerződés 

megszüntetésével, továbbá a lakás költségalapon történő 

meghirdetésével értsen egyet. 

 

Tóth Balázs polgármester kérdés, hozzászólás nem lévén 

szavazásra tette fel a bizottság javaslatát. 

 

Képviselő-testület a bizottsági javaslattal 7 igen szavazattal 

– ellenszavazat és tartózkodás nélkül -  egyhangúlag 

egyetértett, majd meghozta a következő határozatot: 

 

5/2015.(I.29.) számú képviselő-testületi határozat: 

I.  

Vasvár Város Önkormányzata Képviselő-testülete a lakások és 

helyiségek bérletére, valamint elidegenítésükre vonatkozó egyes 

szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. tv. 23. § (1) bekezdés a) 

pontja alapján Varga Andrea Vasvár, Alkotmány u. 13. fsz. 3. 

szám alatti lakására, határozott időre kötött lakásbérleti 

szerződését közös megegyezéssel, 2015. január 31. napjával 

megszünteti.  

Felhívja a bérlő figyelmét, hogy a lakást a lakások és helyiségek 

bérletére vonatkozó egyes szabályokról szóló 7/2012.(IV.01.) 

önkormányzati rendeletben meghatározottaknak megfelelően, 

rendeltetésszerű használatra alkalmas állapotban kell 

visszaadni.  

 

II. 

Vasvár Város Önkormányzata Képviselő-testülete a lakások és 

helyiségek bérletére vonatkozó egyes szabályokról szóló, 7/2012. 

(IV.01.) önkormányzati rendelet 2. § (1) bek. c) pontja és 8. §-

a alapján a Vasvár, Alkotmány u. 13. fsz. 3. szám alatti 

önkormányzati tulajdonú, 49 m2 alapterületű, egy+félszobás, 

összkomfortos lakást költségalapon meghatározott - pályázati 

támogatással épült-  lakásként adja bérbe. A bérleti díj: 

23.912,- Ft/hó (488,- Ft/m2 Ft/hó). Az óvadék összege 95.648,- 

Ft, melyet a bérleti szerződés megkötésekor kell befizetni. 
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A bérleti jogviszony időtartama legfeljebb 5 év. 

 

Felelős: Tóth Balázs polgármester 

Határidő: 2015. február 1.    

 

 

 
5./ Előterjesztés „Vasvár városban csapadékvíz-elvezetés vízjogi 

létesítési engedélyezi terv készítése” megnevezésű szolgáltatást 

nyújtó kiválasztásához kapcsolódó közbeszerzési feladatot ellátó 

szervezet kiválasztására 

  

Tóth Balázs polgármester kérdés, hozzászólás nem lévén 

szavazásra tette fel a határozati javaslatot. 

 

Képviselő-testület a határozati javaslattal 7 igen szavazattal 

– ellenszavazat és tartózkodás nélkül -  egyhangúlag 

egyetértett, majd meghozta a következő határozatot: 

 

6/2015.(I.29.) számú képviselő-testületi határozat: 

Vasvár Város Önkormányzata Képviselő-testülete „Vasvár városban 

csapadékvíz-elvezetés vízjogi létesítési engedélyezési terv 

készítése” megnevezésű szolgáltatást nyújtó kiválasztására 

irányuló közbeszerzési eljárást lebonyolító szervezet 

kiválasztása céljából 3 ajánlatot kér be. 

 

Az ajánlattételre felhívni kívánt gazdasági társaságok körét az 

alábbiakban határozza meg: 

1.) Zsétesz 2010 Kft. (Süle Eszter ügyvezető) 

székhely: 9700 Szombathely, Petőfi S.u. 45. 

 

2.) Hydro-Ép Kft. (Eredits Norbert főmérnök) 

székhely: 9700 Szombathely, Vépi u. 11. 

  

3.)     Horváth-Ber Mérnöki és Közbeszerzési Kft.  
(Horváth Tibor ügyvezető) székhely: 9700 Szombathely, 

Kálvária utca 17. 

 

 

Ajánlattételi határidőt 2015. február 20.10:00 órában, a bírálat 

szempontjául a legalacsonyabb összegű ajánlati árat határozza 

meg. 

 

Felhatalmazza Vasvár Város Polgármesterét, hogy a három 

gazdasági szervezettől ajánlatot – az ajánlatételi határidő és 

a bírálat szempontjai figyelembe vételével – kérjen és a 

legalacsonyabb összegű ajánlati árat adóval szerződést kössön. 

 

Határidő: ajánlattételi felhívás megküldésére: 2015. február 2.  

Felelős:   Tóth Balázs polgármester  
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6./ Előterjesztés a „Geotermikus energiahasznosítás 

korszerűsítése és bővítése Vasváron. Kódszám: KEOP-4.10.0/B/12-

2013-0032.” pályázat keretében megvalósuló beruházás műszaki 

ellenőrének kiválasztására 

 

Tóth Balázs polgármester kérdés, hozzászólás nem lévén 

szavazásra tette fel a határozati javaslatot. 

 

Képviselő-testület a határozati javaslattal 7 igen szavazattal 

– ellenszavazat és tartózkodás nélkül -  egyhangúlag 

egyetértett, majd meghozta a következő határozatot: 

 

7/2015.(I.29.) számú képviselő-testületi határozat: 

Vasvár Város Önkormányzata Képviselő-testülete, mint 

ajánlatkérő, a Geotermikus energiahasznosítás korszerűsítése és 

bővítése Vasváron.” Kódszám: KEOP-4.10.0/B/12-2013-0032.” 

projekt kapcsán műszaki ellenőri feladatok ellátására a 

”Közbeszerzésekről” szóló 2011. évi CVIII. törvény (továbbiakban 

Kbt.) Kbt. 122/A.§ (1) bekezdés szerint lefolytatott hirdetmény 

közzététele nélküli, egyszerű eljárást eredményesnek 

nyilvánítja. 

 

A Kapos Hidro Kft. (székhely: 7400 Kaposvár, Buzsáki u. 48.) 

ajánlattevő ajánlatát érvényesnek nyilvánítja, ajánlattevő 

alkalmas a szerződés teljesítésére. 

 

A Szemes és Fia Kft. (székhely: 9700 Szombathely, Vak Bottyán u. 

13.) ajánlattevő ajánlatát érvényesnek nyilvánítja, ajánlattevő 

alkalmas a szerződés teljesítésére. 

 

Az Oviber Kft. (székhely: 1054 Budapest, Nagysándor József u. 

6.) ajánlattevő ajánlatát érvényesnek nyilvánítja, ajánlattevő 

alkalmas a szerződés teljesítésére. 

 

A kbt. 73. §-a alapján a közbeszerzési eljárás nyertesének – 

mint a legalacsonyabb összegű ajánlatot tevő – Kapos Hidro Kft. 

(székhely: 7400 Kaposvár, Buzsáki u. 48.) ajánlattevőt hirdeti 

ki. 

 

Felkéri a Bíráló Bizottság elnökét, hogy a Csíky és Társa Kkt. 

mint a közbeszerzési eljárásban hivatalos közbeszerzési 

tanácsadóként eljáró szervezet közreműködésével a közbeszerzési 

eljáráshoz kapcsolódó, a Kbt., valamint az ajánlattételi 

felhívásban rögzített feladatok elvégzéséről határidőben 

gondoskodjanak.  

 

Felhatalmazza Vasvár Város Polgármesterét, hogy a nyertes 

ajánlattevővel a műszaki ellenőri feladatok ellátására vonatkozó 

megbízási szerződés aláírja.  

 

Határidő: azonnal  
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Felelős:  Dr. Ódor Ildikó jegyző, Bíráló Bizottság elnöke 

 

 

7./ Előterjesztés a „Geotermikus energiahasznosítás 

korszerűsítése és bővítése Vasváron. Kódszám: KEOP-4.10.0/B/12-

2013-0032.” pályázat keretében megvalósuló beruházás 

kivitelezőjének kiválasztására 

 
Tóth Balázs polgármester tájékoztatta a képviselő-testülete, 

hogy a munkára egy ajánlat érkezett. Az ajánlat áttekintése során 

azzal a kellemetlen ténnyel szembesültek, hogy a rendelkezésre 

álló forrásnál 5 %-kal (közel 24 mFt-tal) magasabb összegű.  

Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel a határozati 

javaslat B változatát, mely szerint a képviselő-testület a 

projekt többlet anyagi fedezetét (nettó 23.956.300,-Ft-ot) 2015. 

évi költségvetésében biztosítja. 

 

Képviselő-testület a javaslattal 7 igen szavazattal – 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül -  egyhangúlag egyetértett, 

majd meghozta a következő határozatot: 

 
8/2015.(I.29.) számú képviselő-testületi határozat: 

Vasvár Város Önkormányzata Képviselő-testülete, mint 

ajánlatkérő, a Geotermikus energiahasznosítás korszerűsítése és 

bővítése Vasváron.” Kódszám: KEOP-4.10.0/B/12-2013-0032.” 

projekt kapcsán kivitelező kiválasztására irányuló nemzeti 

értékhatárokat elérő értékű nyílt közbeszerzési eljárást 

eredményesnek nyilvánítja. 

 

A Porcio Kft. (székhely: 1021 Bp. Ötvös J. u. 3.) és a Vikuv 

Zrt. (székhely: 2700 Cegléd, Rákóczi út 72.), mint az 

összességében legelőnyösebb ajánlatot tevő közös ajánlattevők 

ajánlatát érvényesnek nyilvánítja, közös ajánlattevők alkalmasak 

a szerződés teljesítésére. 

 

A kbt. 73. §-a alapján a közbeszerzési eljárás nyertesének – 

mint az összességében legelőnyösebb ajánlatot tevő, elért 

pontszám: 895 - Porcio Kft. (székhely: 1021 Bp. Ötvös J. u. 3.) 

és a Vikuv Zrt. (székhely: 2700 Cegléd, Rákóczi út 72.), közös 

ajánlattevőket hirdeti ki. 

 

A projekt többlet anyagi fedezetét 2015. évi költségvetésében 

nettó 23.956.300.-Ft összegben biztosítja. 

 

A képviselőtestület jelen döntése csak a KFF minőség ellenőrzési 

eljárásának befejeztével kiállított jóváhagyó tanúsítvány 

birtokában válik érvényessé. A közbeszerzési eljárásban 

hivatalos közbeszerzési tanácsadóként eljáró Csíky és Társa Kkt. 

csak ezt követően küldheti meg a nyertes ajánlattevőnek az 

írásbeli összegzést és ezt követően köteles jelen közbeszerzési 
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eljáráshoz kapcsolódó, a Kbt., valamint az ajánlattételi 

felhívásban rögzített feladatok elvégzéséről gondoskodni. 

 

Felkéri a projektmenedzsmenti feladatokat ellátó Flamex Bt-ét, 

hogy a képviselő-testület jelen döntését a hozzákapcsolódó 

közbeszerzési írásbeli szakvéleménnyel, bíráló bizottsági 

jegyzőkönyvvel és bírálati lapokkal, továbbá egyéb kapcsolódó 

dokumentumokkal együtt töltse fel minőségellenőrzésre az EMIR 

rendszerben. 

 

Felhatalmazza Vasvár Város Polgármesterét, hogy a nyertes közös 

ajánlattevőkkel a kivitelezési munka elvégzésére irányuló 

vállalkozási szerződést aláírja. 

 

Határidő: azonnal  

Felelős:  Dr. Ódor Ildikó jegyző, Bíráló Bizottság elnöke 

 

 

 

8./ Előterjesztés a Vasvár, Vérmező u. 9. fsz.4. szám alatti, 

szociális jellegű önkormányzati lakás bérleti szerződésének 

megszüntetésére 

 

Dr. Pataky Pál tanácsnok elmondta, hogy a Humán Erőforrás 

Bizottság támogatta Szi Annamária lakásbérleti szerződésének 

közös megegyezéssel történő megszüntetését. 

 

Tóth Balázs polgármester kérdés, hozzászólás nem lévén 

szavazásra tette fel a bizottság javaslatát. 

 

Képviselő-testület a bizottsági javaslattal 7 igen szavazattal 

– ellenszavazat és tartózkodás nélkül -  egyhangúlag 

egyetértett, majd meghozta a következő határozatot: 

 

9/2015.(I.29.) számú képviselő-testületi határozat: 

Vasvár Város Önkormányzata Képviselő-testülete a lakások és 

helyiségek bérletére, valamint elidegenítésükre vonatkozó egyes 

szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. tv. 23. § (1) bekezdés a) 

pontja alapján Szi Annamária Vasvár, Vérmező u. 9. fsz. 4. szám 

alatti lakására, határozott időre kötött lakásbérleti 

szerződését közös megegyezéssel, 2015. január 31. napjával 

megszünteti.  

 

Felhívja a bérlő figyelmét, hogy a lakást a lakások és helyiségek 

bérletére vonatkozó egyes szabályokról szóló 7/2012.(IV.01.) 

önkormányzati rendeletben meghatározottaknak megfelelően, 

rendeltetésszerű használatra alkalmas állapotban kell 

visszaadni.  

 

Felelős: Tóth Balázs polgármester 

Határidő: 2015. február 1.    
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9./ Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakások 

(Vasvár, Németh A.u.3.fsz.3., Vasvár, Vérmező u. 9. fsz.4. szám) 

szociális jelleggel történő bérbeadására 

 

Figyelemmel a személyiségi jogok védelmére zárt ülés keretében 

tárgyalva, külön jegyzőkönyvben rögzítve. 

 

 

10./ Előterjesztés Vas Megye Önkormányzata által alapított 

kitüntetések adományozásához 

 

A napirendi pontot a bizottság zárt ülés keretében tárgyalta, 

figyelemmel az Mötv. 46. § (2) bek. a) pontjára. A hozzászólások 

és döntések külön jegyzőkönyvben vannak rögzítve.  

 

 

11./ Tájékoztató az Integrált Településfejlesztési Stratégiáról 

 

Tóth Balázs polgármester szóbeli kiegészítésében kifejtette: A 

Belügyminisztérium hirdette meg, hogy elkészítteti az Integrált 

Településfejlesztési Stratégiát azoknak az önkormányzatoknak, 

akik pályáznak. Országosan, közbeszerzés alapján választották ki 

a tervező céget, a budapesti székhelyű ProVia’91 Kft-t. Adtak 

egy sablon anyagot. Ez arra ad lehetőséget, hogy megtöltsék 

tartalommal. A stratégia jelentősége, hogy a következő 5 év 

(2015-2020.) pályázatainál külön pontszám jár érte. Fontos, hogy 

minél szélesebb kört szólítsanak meg a városban, akik 

véleményükkel, javaslatukkal hozzá tudnak tenni ehhez a 

stratégiához. Két bizottság alakul: gazdaságfejlesztési és humán 

erőforrás fejlesztési. Az első találkozó a tervezőkkel jövő 

héten hétfőn lesz. Megemlítette, hogy kellett egy irányító 

csoportot választani, ami a két tanácsnokból, az 

alpolgármesterből és személyéből áll.  

 

Galambos István tanácsnok közölte, hogy a Pénzügyi, 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság is meghallgatta 

a tájékoztatót, amivel egyetértett. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el.  Képviselő-testület a 

tájékoztatót egyhangúlag tudomásul vette. 

 

 

12./ Előterjesztés a vasvári önkormányzati utak szükség szerinti 

síkosság elleni védekezési munkáiról szóló szerződés 

módosításához 

 

Tóth Balázs polgármester rámutatott: Az önkormányzat Piri Ottó 

egyéni vállalkozóval kötött szerződést az önkormányzati utak 

síkosság elleni védekezési munkáinak elvégzésére. A szerződés 
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lehetővé teszi, hogy a díj az infláció mértékével emelkedjen. 

Ezt kéri most a vállalkozó (1,65 % emelés). 

 

Galambos István tanácsnok közölte, hogy a Pénzügyi, 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság támogatta az 

emelést a határozati javaslatnak megfelelően. 

 

Tóth Balázs polgármester több kérdés, hozzászólás nem lévén 

szavazásra tette fel a határozati javaslatot. 

 

Képviselő-testület a határozati javaslattal 7 igen szavazattal 

– ellenszavazat és tartózkodás nélkül - egyhangúlag egyetértett, 

majd meghozta a következő határozatot: 

 

15/2015.(I.29.) számú képviselő-testületi határozat: 

Vasvár Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza 

Tóth Balázs polgármestert, hogy az önkormányzat képviseletében 

és nevében a jegyzőkönyv 3. számú mellékletét képező, 

önkormányzati utak síkosság elleni védekezési munkáinak 

elvégzésére vonatkozó szerződés módosítását aláírja. 

 
Felelős: Tóth Balázs polgármester             

Határidő: 2015. január 31. 

                

 

 
13./ Vasvár Város Önkormányzata és a Roma Nemzetiségi 

Önkormányzat Vasvár együttműködési megállapodása 

 
Dr. Ódor Ildikó jegyző szóbeli kiegészítésében elmondta, hogy 

ciklusonként felül kell vizsgálni a két önkormányzat 

együttműködési megállapodását. Ez megtörtént a hatályos 

jogszabályoknak megfelelően. A megállapodás mellékletét képezi 

az önkormányzat tulajdonában lévő ingatlanrész használatba adási 

szerződése, ami eddig is élt.  Kiemelte, a törvényi 

rendelkezésektől eltérően önkormányzatunk ciklusok óta a heti 16 

órával szemben teljes egészében biztosítja a Köztársaság téri 

irodahelyiség használati jogát, közüzemi díjait a nemzetiségi 

önkormányzat számára.   

 

Dr. Pataky Pál tanácsnok egyetértett az együttműködési 

megállapodás megkötésével annál is inkább, mivel nem voltak 

konfliktusok a roma nemzetiséggel. 

 

Tóth Balázs polgármester több kérdés, hozzászólás nem lévén 

szavazásra tette fel a határozati javaslatot. 

 

Képviselő-testület a határozati javaslattal 7 igen szavazattal 

– ellenszavazat és tartózkodás nélkül - egyhangúlag egyetértett, 

majd meghozta a következő határozatot: 
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16/2015.(I.29.) számú képviselő-testületi határozat: 

Vasvár Város Önkormányzata Képviselő-testülete az önkormányzat 

és a Roma Nemzetiségi Önkormányzat Vasvár között kötendő 

együttműködési megállapodást a jegyzőkönyv 4. számú 

mellékletének megfelelően elfogadja.   

Felhatalmazza a polgármestert az együttműködési megállapodás 

aláírására. 

 
Felelős: Tóth Balázs polgármester             

Határidő: 2015. február 1. 

 

 

INTERPELLÁCIÓK: 

 

Gergye Rezső képviselő jelezte, hogy az Achim A. utcában a 

Csipkés patak mellett a vízmosástól az út be fog szakadni. A 

helyreállított részen most nincs gond. 

 

Dr. Fabók Tibor képviselő észrevételezte, hogy a Szilveszteri 

tűzijáték hulladéka a háztetőn maradt.  Továbbá a buszállomás 

mögött, a visszakanyarodó részen régóta egy nagy kátyú van. 

 

Galambos István tanácsnok felhívta a figyelmet arra, hogy a 

Kossuth Lajos utcai kanyarban lévő ingatlanból (lakó neve: 

Fenyvesi Anna) a szemét az ott folyó patak partjára van kiszórva. 

Szorgalmazta a közterületi hulladékgyűjtő edények számának 

növelését. Jelezte, hogy a Kossuth Lajos utcában, a „Viola” üzlet 

előtti szemétgyűjtőnek hiányzik az alja. 

Nehezményezte, hogy a városban a gömbfák nyesése barbár módon 

történik.  

 

Tóth Balázs polgármester: Javasolta keressenek egy időpontot, 

amikor az önkormányzat által alkalmazott kertésszel ezt a 

problémát megbeszélik. 

 

Sejber Mihály alpolgármester jelezte, hogy a Szentkúti 

kápolnánál, a lépcső alján a lámpa el van rozsdásodva. Sürgősen 

helyre kellene állítani. 

 

Tóth Balázs polgármester több tárgy nem lévén az ülést 

berekesztette. 

 

 

K.m.e. 

 

 

 

        TÓTH BALÁZS                       Dr. ÓDOR ILDIKÓ 

        polgármester                            jegyző 

 


